

307. 日本興業銀行(割引手形)

Table with columns for year (年次), discount type (割引手形), and financial figures (為換手形, 約束手形, 保證品付為換手形, 保證品付約束手形, 合計).

308. 普通銀行本支店出張所及拂込資本金、積立金、入金、出金、純益金、配當金及其比例(全國)

Table showing financial data for ordinary banks across Japan, including assets, liabilities, income, expenses, and dividends.

Table showing ratios of financial data for ordinary banks, such as the ratio of assets to liabilities and income to expenses.

309. 普通銀行本支店出張所及拂込資本金、積立金、入金、出金、純益金、配當金 (地方別)

Table showing financial data for ordinary banks by region (地方別), including assets, liabilities, income, expenses, and dividends.

309. 普通銀行本支店出張所及拂込資本金、積立金、入金、出金、純益金、配當金 (地方別)

Large table showing financial data for ordinary banks by region, including assets, liabilities, income, expenses, and dividends.

Summary table for the 309 section, including opening and closing balances, and a note about the data source.